



LIPS AND NOSE IRRITATIONS

Balm containing 6% of propolis

Prozalips is a balm intended for lips and nose irritations : cold sores, itching, chapped lips.

Propolis is a naturally occurring resinous substance collected by bees on the buds of some trees (poplar, birch, willow). It affords optimal protection of the hive towards microbes and viruses. Man use propolis for its protective, soothing and restorative properties.

INSTRUCTIONS FOR USE

From the very first signs (redness, tickling, itching), **Prozalips** should be applied 3 to 6 times daily on the lips or on the entry of the nostrils. The cannula is convenient, precise and hygienic, and makes it possible to apply an appropriate amount of balm on the affected areas. May be used by adults and children from 36 months.



INGREDIENTS : PETROLATUM, AQUA, PARAFFIN, GLYCERYL STEARATE, PROPYLENE GLYCOL, PROPOLIS, CETYL ESTERS, PARFUM (CITRAL, CITRONELLOL, GERANIOL, LINALOOL), SORBITAN OLEATE, 2-BROMO-2-NITROPROPANE-1,3-DIOL.

REIZUNGEN DER LIPPEN UND DER NASE

Balsam mit 6% Propolis

Prozalips ist ein Balsam für Lippen und Nasereizungen : Bläschen, Juckreiz, aufgesprungene Lippen.

Propolis ist ein natürliches Harz, das von den Bienen auf den Knospen bestimmter Bäume gesammelt wird (Pappeln, Birken, Weiden). Propolis gewährleistet einen optimalen Schutz des Bienenstocks gegen Mikroben und Viren. Beim Menschen wird Propolis aufgrund seiner schützenden, beruhigenden und wiederherstellenden Eigenschaften verwendet.

GEBRAUCHSANWEISUNG

Beim Auftreten der ersten Anzeichen (Rötungen, Kribbeln, Juckreiz) **Prozalips** 3 bis 6 mal pro Tag auftragen, auf die Lippen oder am Eingang den Nasenflügeln. Die Darreichungsform ist praktisch, genau und hygienisch und gestattet das Auftragen einer geeigneten Menge des Balsams auf die betroffenen Stellen. Darf benutzt werden bei Erwachsenen und Kindern ab 36 Monaten.

